
Ili će čovječanstvo ostvariti Novu paradigmu 

— ili je čovječanstvo osuđeno na propast 

 
Brexit glasovanje demonstrira odvojenost establišmenta i stanovništva,  Hoćemo li se 
uzdići i stvoriti Novu paradigmu budućnosti čovječanstva, ili nećemo znati iskoristiti 
ovaj veliki trenutak? [flicr/linuxeomboy] 

U predvečer zloslutnog samita NATOa u Poljskoj 7.-8. srpnja, koji bi se vrlo lako mo-
gao pretvoriti u maskirani okidač globalnog termonuklearnog rata, cijelom transatlant-
skom financijskom sustavu pucaju šavovi.  Funta sterlinga nakon Brexita pala je na 
najnižu razinu u 30 godina, 5-6 londonskih hedge fondova nekretninama navodno 
„vrijednih“ $20 milijardi prestali su trgovati u cilju zaustavljanja paničnog povlačenja 
novca; a banke širom Europe—ne samo u Italiji—suočuju se s neminovnim bankro-
tom očajnički pokušavajći tražiti neograničenu likvidnost da bi se održale na vodi.  

Bank of England, zajedno sa svim transatlantskim središnjim bankama, pritisnule su 
tipku panike i najavljuju nove načine pumpanja beskrajne struje bezvrijednih 
sredstava u sustav, olakšavajući ujedno uvjete pod kojim se banke mogu izložiti sve 
većim bilijunima [kockarskih] ulaganja u derivata – upravo suprotno rješenju prema 
nužno potrebnom Glass Steagall  postupku. 

Lyndon LaRouche je danas udario po toj ludosti označivši je potpuno „katastrofalnom 
politikom koja može jedino dovesti do bankrota cjelokupnog britanskog sustava“.. 

Politički, cijela EU i njene institucije su u raspadu.  Establišment nije ni najmanje 
svjestan prilika, izgubivši svaki dodir sa stvarnošću koju su pokrenuli svojim vlastitim 
političkim mjerama, nije svjestan nadirućeg termonuklearnog rata, bijesnog 
sotonskog terorizma, i ekonomskog rastakanja – i rastuće mržnje zlostavljanog 
stanovništva prema tom establišmentu.  Isti proces se očituje u SADu pod Obamom.   



Trebalo bi biti razvidno da će nastavak takvih mjera kroz bilo koje vrijeme dovesti do 
potpune katastrofe čovječanstva.  Ili ćemo izvesti na javu zajedničke ciljeve 
čovječanstva i ostvariti Novu paradigmu, ili je čovječanstvo osuđeno na propast, 
naglasila je Helga Zepp-LaRouche danas.  To je bila glavna poruka konferencije 
našeg Schillerovog instituta 25.-26. lipnja u Berlinu, i to je gledište koje mora natapati 
svaki vid naših djelatnosti, svake diskusije koje imamo u svakom dijelu našeg 
planeta.  Ne postoji rješenje za bilo koji dio, bez rješenja za cjelinu – jedinstvo pretho-
di raznolikosti, bez obzira prihvaćalo li Britansko carstvo to univerzalno načelo ili ne. 

Ako ljudi misle drukčije, da je Čovjek u biti životinja koja pazi samo svoju kožu prvo i 
najviše, te ako djeluju – ili propuste djelovati – na osnovu toga, onda pred sobom 
gledamo kraj civilizacije.  Novi način razmišljanja, nova slika stvaralačkog čovjeka, 
Nova paradigma jedini je mogući odabir. 

Kao što je Helga Zepp-LaRouche postavila to pitanje na konferenciji za medije koju 
su danas u Washingtonu D.C. održali  Chongyang Institut financijskih studija i 
Nacionalni Institut studija za Južnokinesko more: 

„Međunarodno mnogi vojni stručnjaci, koji upozoravaju da su prilike 

danas mnogo opasnije nego u najgore vrijeme Hladnog rata, 

Štoviše, upravo smo pred doživljajem još jednog financijskog sloma 

goreg od 2008.  Mislim da terorističke akcije, pogotovo zadnja dva 

tjedna, u Bangladešu, Turskoj, Indoneziji i europskim zemljama, 

razvidno pokazuju da je terorizam van kontrole.  A ustvari s Brexit-

om EU je u vrlo dramatičnom stanju raspadanja. 

“Stoga moje pitanje je: Zar se Čovječanstvo ne može uzdići do više 

razine suradnje i stupiti u Novu paradigmu gdje zajednički ciljevi 

čovječanstva nadvladavaju i zamjenjuju geopolitiku?  Svijet je, 

mislim, u sudbonosnoj potrebi zajedničkog rada SADa i Kine, jer 

mislim dok si te dvije zemlje ne pruže ruke svijet je u nevolji.  Pitanje 

je zato: Može li svijet zakoračiti u Novu paradigmu miroljubive 

suradnje u svrhu budućih zadaća za cijeli ljudski rod“? 

 6. srpanj 2016. 


